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Gündemden 
baz› bafll›klar
K›l›çdaro¤lu, gazetecilerin gözlerinin içine
baka baka nas›l Fenerbahçeli oldu¤unu
anlat›yor: “Ben F.bahçeli Lefter'i çok
severim. Lefter çok iyi bir kaleci oldu¤u için
ben de F.Bahçeli olmufltum.” Gazeteciler,
Lefter'in hiç kalecilik yapmad›¤›n› golcü
oldu¤unu söyleyince de “Ama baflar›l› bir
futbolcuydu” diyerek durumu geçifltirmeye
çal›fl›yor. SAYFA3
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HEDEF 2023Baflbakan›m›z
Recep Tayyip 

Erdo¤an, 2011
seçimlerini

de¤il, 2023'ü
hedef alarak
çalıfltıklarını

söyledi.

Artık 2011 seçimlerini hedef alarak çalıflmadıklarını ifade
eden Erdo¤an, "fiimdi 2023'ü hedef alarak çalıflaca¤ız. Bu flu
demektir; Cumhuriyetimizin 100 yılında, 2023 yılında Türki-
ye'mizi dünyanın ilk 10 ekonomisi arasına sokmanın çalıflma-
larını bafllataca¤ız. Yeni dönem inflallah bunu bafllattı¤ımız
bir dönem olacak. Ve her fleyi ile daha farklı bir Türkiye'yi
dünyada ülkeler yarıflı içerisine sokaca¤ız." dedi. SAYFA 5

VERD‹⁄‹
SÖZLER‹

UNUTMADI 

fiilan'ı arad›:
Verdi¤imiz
sözler yerine
getiriliyor mu?

Gönderdi¤i
akülü araç,
Küçük özgeyi
sevindirdi

Kanser
hastası
Metin'e
laptop
gönderdi

Çalıflma ve Sosyal Güvenlik
Bakanım›z Ömer Dinçer ve Enerji ve
Tabii Kaynaklar Bakanım›z Taner 
Yıldız,  maden oca¤ına indi.

Bakanım›z Binali Yıldırım,
Marmaray çalıflanlarıyla denizin
42 metre altında sabah kahvaltısı
yaptı. SAYFA 4

HABERLER‹ 5. SAYFADA
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BAKANLARIMIZ YERALTINDABAKANLARIMIZ YERALTINDA‹l Yönetim Kurulumuz 
Sultanbeyli'de toplandı
‹l Yönetim Kurulumuz 
Sultanbeyli'de toplandı SAYFA7
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Yeni yılı Diyarbakır'da karflılayan Cumhurbaflkanım›z
Gül, Türkiye'nin eskiye oranla çok ileri bir noktada ol-
du¤unu belirterek “Vicdana ters gelen sorunları bir-
likte çözelim” dedi

Cumhurbaflkanım›z Abdullah Gül, daha önce yaptı¤ı
'Türkiye'de iyi fleyler olacak' açıklamasını Diyarbakır'da
bir kez daha gündeme getirdi. Gül, “Bakın Türkiye'de
son üç yıla bakın ya da ben iyi fleyler olacak dedi¤imden

sonraki sürece bakın, insanlar elini vicdanına koysun göreceksiniz
çok farklı fleyler oldu¤unu. Her vatandafl eflittir. Bu ülke ve bu
devlet hepimizin” dedi. fiato Park'taki Diyarbakır ‹fl Dünyası
Ödül törenine katılan Gül burada yaptı¤ı konuflmada bundan bir-
kaç sene önce a¤za bile alınmayan konuların bugün gündemin ilk
sırasına geldi¤ini, bütün bunlar demokratik standartları yükselte-
rek çözece¤imiz konular oldu¤unu söyledi.
FARKLILIKLARIMIZ B‹Z‹M ZENG‹NL‹⁄‹M‹ZD‹R

Türkiye'deki farklılıkların zenginlik oldu¤unu, bunun farklı
görülmesi halinde tehlikeli olabilece¤ini anlatan Gül, “Büyük bir
millet oldu¤umuzu için farklılıklarımız olacaktır” dedi. Diyarba-
kır'a hem moral vermeye hem moral bulmaya geldi¤ini anlatan
Gül, “Türkiye'de insani ve vicdani bize ters gelen konuları düzel-
tece¤iz. Diyarbakır sadece siyasi konularla gündemde olmaması

gerekiyor. Özledi¤imiz Türkiye için el birli¤i yapaca¤ız” dedi.
ÇÖZÜM ‹Ç‹N ‹Y‹ B‹R HAVA YAKALANDI

Gezisinin ikinci gününde kentteki Sivil Koplum Kuruluflu
temsilcileri ile sabah kahvaltısında bir araya gelen Gül, kentin so-
runlarını dinledi. STK temsilcileri Gül'den demokratik açılımın
sürmesini ve daha cesaretli adımların atılmasını istedi. Diyarbakır
Esnaf ve Sanatkarları Odaları Birli¤i Baflkanı Alican Ebedino¤lu,
Diyarbakır'a neden yatırım gelmedi¤i konusunda cumhurbaflkanı
ile aynı düflündüklerini belirterek bu sorunun aflılması için de-
mokratik açılım ve teflviklerin yeterli olamayaca¤ını anlattıklarını
söyledi. Ebedino¤lu, “ Ciddi sorunlar bir anda çözülemeyecek
ama iyi bir hava var. Devlet buraya özel ve daha kapsamlı bir tefl-
vik uygulamalı” dedi.
ÇÖZÜLEMEYECEK BÜYÜK SORUN YOK

Diyarbakır Giriflimci ‹fladamları Derne¤i Baflkanı Alaaddin
Korkutata ise Gül'e kentin sorunlarını anlattıklarını belirterek
“Sorunların Bunlar baflta siyasi olmak üzere ekonomik ve kültü-
rel sorunlar oldu¤unu ama çözülemeyecek kadar da büyük olma-
dı¤ını anlattım” diye konufltu. Gül'e ‹HD Diyarbakır fiubesi tara-
fından içerisinde özellikle cezaevlerindeki hasta tutsakların rapor-
larının yer aldı¤ı bir hak ihlalleri dosyası sunuldu. Dosya ile birlik-
te çözüm önerilerinin yer aldı¤ı bir mektup da verildi.

Dıfliflleri Bakanım›z Ahmet Davu-
to¤lu, Türkiye'nin artık bekleyip,
dünyada yeni bir düzen olufltuktan

sonra tepki veren bir ülke olamayaca¤ını
söyleyerek, "E¤er yeni bir düzen kurulacak-
sa o düzenin temel taflını atan ülkelerin ba-
flında gelece¤iz. Buna hakkımız var, buna
tecrübemiz var, buna gücümüz de yeter" di-
ye konufltu.

Türkiye'nin yaklaflık 180 büyükelçisini
bir araya getiren Üçüncü Büyükelçiler
Konferansı'nın açılıflında konuflan Davu-
to¤lu, yeni vizyoner diplomasi çerçevesinde
Türkiye'nin dünyadaki geliflmeleri bekleyip,
yeni düzen olufltuktan sonra bunlara tepki
veren bir ülke olamayaca¤ını belirterek,
flunları kaydetti:

"Çünkü bunun bedelini Birinci Dünya
Savaflı'nda yafladık. E¤er bir düzensizlik
varsa, bu düzensizli¤i ilk sorgulayacak ülke-
lerin baflında gelece¤iz ve e¤er yeni bir dü-
zen kurulacaksa, o düzenin temel taflını
atan ülkelerin baflında gelece¤iz. Buna hak-
kımız var, buna tecrübemiz var, buna gücü-
müz de yeter. Bu kadar iddialı bir söylem

dile getirdi¤imizde hemen tepki veriliyor;
'Gücünüz yeter mi?' Evet, yeter."

Davuto¤lu, Türkiye'nin geçmiflten gelen
köklü devlet gelene¤i ve diplomasisi ile bir-
çok fleye gücünün yetece¤ini, flimdi rahat-
sızlık do¤uran fleyin Türkiye'nin tepki veren
bir ülke konumu ile artık yetinmemesi ol-
du¤unu belirterek, son 8 yılda bu konum ile

yetinmeyeceklerini gösterdiklerini bildirdi.
"Bununla yetinmemiz tarihin akıflının

gerisinde kalmıfl olmamız anlamına gelir"
diyen Bakan Davuto¤lu, dinamik bir dün-
yaya karflı dinamik tepkiler vermeleri
gerekti¤ini, e¤er dünya sürekli de¤ifliyorsa
kendilerinin de statik olamayaca¤ını kay-
detti. 

HALKIN CUMHURBAfiKANI

GÜCÜMÜZ YETER



CHP Genel Baflkan› Kemal K›l›çdaro¤lu, gazetecilerin
gözlerinin içine baka baka nas›l Fenerbahçeli oldu¤unu
anlat›yor:

“Ben F.bahçeli Lefter'i çok severim. Lefter çok iyi bir
kaleci oldu¤u için ben de F.Bahçeli olmufltum.”

Gazeteciler, Lefter'in hiç kalecilik yapmad›¤›n› golcü oldu¤unu
söyleyince de “Ama baflar›l› bir futbolcuydu” diyerek durumu
geçifltirmeye çal›fl›yor.

Bilemiyorum; buradaki hali, gazetecilerin “K›l›çdaro¤lu'ndan
Lefter gaf›” bafll›klar›nda oldu¤u gibi gaf olarak m› görmek laz›m.

Hani Ka¤›thane'ye Ka¤›tttepe demesi bir dil sürçmesi. Bir gaf
olabilir ama…

Neyse…
Biz flu kadar›n› söyleyelim ki;
K›l›çdaro¤lu'nun ekonomi bilgisi de futbol bilgisi gibiyse, daha

çok gaf haberleri izleyece¤iz demektir.
Bakmay›n “gibiyse…” deyip nezaket gösterdi¤imize… 
Asl›nda o ucu buca¤› belirsiz vaatler, hayali istihdam üretmeler,

bol keseden atmalar, Lefter'in kalecili¤inden daha öte bir garabet
içeriyor.

Sonuçlar› itibar›yla da daha vahim.
Çünkü birinde en fazla rast gele sallam›fl oluyorsun ama

öbüründe insanlar›n umutlar› ve hayalleri üzerinde siyasi tacirlik
yapmaya kalk›yorsun!
Türkiye yeni bir y›la girdi 

Sabah akflam “yaflam biçimimize müdahale ediliyor, mahalle
bask›s› vs” türünden bilinçli sapt›rmalarda bulunanlar, “beyaz Türk,
endifleli modernler” gibi nevzuhur kavramlar üretenlere inat,
Türkiye demokratik bir ülkeye has görüntülerle yeni y›la girdi.

Dileyen diledi¤i gibi y›lbafl› kutlad›.
Dileyen diledi¤i mekânlarda, dileyen meydanlarda istedi¤i gibi

e¤lenerek, dileyen evinde televizyon seyrederek veya kendince
kutlamalar yaparak yeni y›la girdi.

Dileyen hiçbir kutlama yapmad›.
Hatta alternatif yeni y›l etkinlikleri yap›ld›.
Demokrasi de bundan baflkas› m› zaten?
Biz her zaman ayn› fleyi, söylüyor ve savunuyoruz:
Devlet herhangi bir yaflam biçiminin taraftar› ya da teflvikçisi

de¤ildir, olmamal›d›r.
Devlet farkl› yaflam biçimlerinin kendini demokratik bir çerçeve

içinde ve özgürce ifade etmesinin teminat›d›r ancak.
Baz›lar›n›n kabul edemedi¤i de bu asl›nda.
‹stiyorlar ki, devlet belli bir yaflam biçiminin taraftar› olsun,

insanlar› kategorize etsin, ötekilefltirsin, d›fllas›n.
Bu anlay›fllar yüzünden y›llarca devlet-millet uçurumu yafland›

bu ülkede.
Devletle milletin aras› aç›ld›.
Devlet, milletin örgütlenmifl hali olarak görülmedi.
Bilakis devlet milletin üstünde, milletten ba¤›ms›z, varl›¤›n›

millete borçlu olmadan adeta kendi kendini var etmifl ve cahil milleti
adam etmekle ödevli bir seçkinler konvansiyonu gibi alg›land›.

Bunun sonucunda da sürekli gerilimler, kamplaflmalar yafland›.
Her dönemin “ötekileri” oluflturuldu.
Kimi zaman sa¤ sol, kimi zaman Alevi-Sünni, kimi zaman Türk-

Kürt, kimi zaman laik-anti laik gibi kamplaflmalar oluflturularak
kayna¤›n› anayasadan almayan örtülü iktidarlara meflruiyet
zeminleri oluflturulmaya çal›fl›ld›.

‹flte AK Parti iktidar› bu anlay›fllara dur dedi.
Devletin d›fllad›¤› kesimleri yeniden devletin s›cak ve kucaklay›c›

yüzüyle buluflturdu.
Devletin ötekilefltirdiklerinin de herkes kadar bu ülkenin birinci

s›n›f vatandafl› oldu¤unu her zeminde gösterdi.
Kuflkusuz demokratik bir devleti bütün boyutlar›yla tesis etme

noktas›nda daha almam›z gerekli mesafeler ve at›lmas› gereken
ad›mlar var.

Türkiye'nin acilen sivil bir anayasaya art›k kavuflmas› gerekiyor

mesela.
Hangi yaflam biçimine sahip ve hangi etnik kökene mensup

olursa olsun, bütün vatandafllar›m›z›n en temel haklar›n›n art›k
iktidarlar›n anlay›fllar›na göre de¤ifltirilemeyecek bir anayasal
sa¤laml›¤a ve güvenceye kavuflturulmas› en önemli hedeflerimizden
biri.

Bugün tüm s›k›nt›lara ra¤men Türkiye, temel sorunlar›n› çözme
noktas›nda çok ileri bir noktadad›r.

Bir kere bütün sorunlar›m›z› özgürce konufluyoruz, tart›fl›yoruz.
Siz bakmay›n baz›lar›n›n “sivil dikta vs” diyerek ç›kt›klar› her

kanalda ve yazd›klar› her gazetede at›p tutmalar›na.
Onlar da özgür bir ülkede böylesine at›p tutman›n rahatl›¤›n›

yaflad›klar›n›n fark›ndalar ama bunu kabul etmek ifllerine gelmiyor.
Baz›lar› ellerini ovuflturarak eski yap›ya ve eski günlere

dönmenin hayalini kuruyor.
Hükümetlerin muktedir olamad›¤›, vatandafllar›n devletin

yede¤inde özgürlü¤ü olmayan, temel haklar› rahatça çi¤nenen
nesneler olarak görüldü¤ü statükocu dönemleri arzuluyorlar.

Arzular›n›n önündeki en önemli engel olarak milletle
bütünleflmifl AK Parti'yi görüyorlar.

Bunun için de AK Parti iktidar›n›n ülke sorunlar›n› çözmeye
dönük her ad›m›n› suland›rmaya, sapt›rmaya, provoke etmeye
çal›fl›yorlar.

Bu anlamda 2011 seçimlerinin de AK Parti'nin zay›flad›¤› bir
dönemin bafllang›c› olsun istiyorlar.

Bu do¤rultuda her türlü yalan›, iftiray›, sapt›rmay› ve içi bofl
vaatçili¤i mübah sayan bir pervas›zl›k içindeler.

Ancak biz milletimizle kurdu¤umuz o s›cak gönül ba¤›yla tüm
bu oyunlar› bofla ç›karacak ve 2011 seçimlerinden daha da
güçlenmifl olarak ç›kaca¤›z inflallah.

3AKTÜEL

AZ‹Z BABUfiCU
AK PART‹ ‹STANBUL ‹L BAfiKANI

BDP'nin Diyarbak›r'da
yap›lan “1. Demokratik
Özerklik Çal›fltay”›nda
gündeme getirdi¤i
“Demokratik Özerklik ve
‹ki Dil” tart›flmalar›. Sn.
Cumhurbaflkan›m›z›n
2010 y›l›n›n son günlerini
Diyarbak›r'da geçirmesi ve
burada bulunan STK'lar
ve vatandafllar›m›zla bir
araya gelmesi. 

2010 y›l›n›n son MGK
Toplant›s›, 29 Aral›k 2010
Perflembe günü
Cumhurbaflkan› Sn.
Abdullah Gül
baflkanl›¤›nda  yap›ld›.
Toplant›dan sonra yap›lan
yaz›l› aç›klamada, “Tek
Bayrak, Tek Devlet ve
Türkçe vurgusu” yap›ld›.
Aç›klamada "Bu gerçe¤i
de¤ifltirme giriflimleri
kabul edilemez" denildi.

Ceza Muhakemeleri
Usulü Kanununun (CMK)
102. maddesi
(Yarg›lamada tutukluluk
sürelerini belirleyen
madde) 31 Aral›k 2010
tarihinde yürürlü¤e girdi.
Bu de¤ifliklikle 57.171 bin
tutuklunun durumunun
ne olaca¤›na dair
tart›flmalar devam ediyor.
Bu konuda inisiyatifin
tamamen mahkemelerde
olaca¤› genel olarak ifade
edildi. Balyoz davas›n›n 3.
Duruflmas›na 06 Ocak
2011 Perflembe günü
devam edilecek.

2011 y›l›nda uygulanacak
olan asgari ücret oranlar›
aç›kland›. 01 Ocak 2011
ile 30 Haziran
2011aras›nda brüt 796
lira 50 kurufl net 626 lira
95 kurufl oldu. 30 Haziran
2011 - 31 Aral›k 2011
aras›nda ise brüt 837 lira
net 698 lira 95 kurufl
oldu.   

Enflasyon oranlar› 2010
y›l›n› düflüflle kapad›.
TÜFE: %6,40 ÜFE :%8,8
olarak 2011 y›l›na girildi.

2010 y›l›n›n Genel
De¤erlendirilmesi

HAFTALIK
S‹YAS‹ GÜNDEM

Gündemden baz› bafll›klar

2011'in girifliyle birlikte çal›flmalar›m›z›n
temposunu da iyice art›r›yoruz.

Bu hafta sonu yapaca¤›m›z ‹l Dan›flma Meclisi toplant›m›z,
bu anlamda yeni bir sürecin iflaret fifle¤i olacak.

Bildi¤iniz gibi, referandum sonuçlar›n›n ard›ndan bir dizi
önemli toplant› gerçeklefltirerek 2011 seçimlerine dönük
stratejimizi belirledik.

Sapanca buluflmam›zda da çal›flmalar›m›z›n o ana kadarki
seyrini ve bundan sonra nas›l bir seyir izleyece¤ini bütün
boyutlar›yla masaya yat›rd›k.

Bu ‹l Dan›flma Meclisi toplant›s›yla beraber de iyice yaklaflan
12 Haziran 2011 seçimleriyle ilgili yeni ve farkl› konseptte bir
start diyece¤iz.

2011 seçimlerinin ülkemizin ayd›nl›k gelece¤i için tafl›d›¤›
tarihi önemin bilincinde oldu¤umuz kadar, ‹stanbul'un
Türkiyemiz için ifade etti¤i önemin de fluurunday›z.

Ancak “tekrar etmenin her zaman faydal› oldu¤u”
gerçe¤inden hareketle bir kere daha ifade edeyim ki;

Hiçbir seçimde çal›flmak bizim için bu kadar hayati
olmam›flt›.

Hiçbir seçimde baflarmaya bu kadar mahkum ve mecbur
olmam›flt›k.

S›rt›m›zdaki en son ter damlas›n› da ak›tmak, hiçbir zaman
bu kadar anlaml›, onurlu ve zevkli olmam›flt›.

Nas›l ki bu günümüz dünümüzden daha iyiyse, yar›nlar›m›z
da bugünümüzden iyi olacak inflallah.

Bu vesile ile bir kere daha bütün kardefllerimizin yeni y›l›n›
tebrik ediyor, 2011'in AK Parti tarihinde yeni bir destan›n ad›
olmas›n› dile¤imle çal›flmalar›n›zda Allahtan baflar› ve bereket
diliyorum.

Parolam›z hep ayn›:
Durmak yok, çal›flmaya devam!
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BAKANLAR YERALTINDA
Çalıflma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanım›z Ömer
Dinçer ve Enerji ve Ta-

bii Kaynaklar Bakanım›z Taner
Yıldız, Zonguldak'ın Gelik bel-
desinde 75. Yıl Cumhuriyet Ku-
yusu'ndaki maden oca¤ına indi.

Zonguldak'a gelen Dinçer ve
Yıldız burada Genel Maden ‹flçi-
leri Sendikası (GM‹S) Genel
Baflkanı Ramis Muslu'yu ziyaret
etti. ‹ki bakan ve Muslu bir süre
basına kapalı görüfltü. Ardından
Bakan Dinçer, GM‹S fiemsi De-
nizer Salonu'nda toplanan iflçile-
re hitap etti. ‹flçilerin yeni yılını
kutlayan bakanlar, sa¤lıklı, mutlu
ve kazasız yıllar geçirmeleri te-
mennisinde bulundu.

Kurtarma çalıflmaları sırasın-
da halkın kendilerini sahiplen-
mesinin Zonguldak'a bakıfllarını
olumlu etkiledi¤ini ifade eden
Dinçer, flunları söyledi: ''Halen
bizim içimizde bir sızı olan, kendi
kendimize mahcubiyet duydu¤u-
muz 2 kardeflimiz halen maden
oca¤ından çıkarılamadı. Onlarla
ilgili yapılan çalıflmaları yerinde
görelim istedik. Zonguldak'ın

makus talihini yenmek, taflkömü-
rü iflletmecili¤ine ba¤lı ekonomi-
yi çeflitlendirmek, burada yafla-
yan insanların istihdam edilebile-
ce¤i farklı sektörel alanları gün-
deme getirmek durumundayız.
Bu sorunlara kafa yoran çalıflma-
lar içindeyiz.''

Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanı Taner Yıldız da Bakan Din-
çer ile geçen hafta yılbaflını nasıl
de¤erlendirebileceklerini konufl-
tuklarını, gitmeleri gereken yerin
Zonguldak ve Karadon oldu¤una
karar verdiklerini söyledi. 2010
yılının de¤erlendirmesini yapma-
da en iyi yerin Zonguldak oldu-
¤unda karar kıldıklarını ifade
eden Yıldız, ''Ocakta kalan 2 kar-
deflimizle ilgili çalıflmaları eksi
540 kodunda görmek, bilgi al-
mak, Türkiye Taflkömürü Kuru-
mu'nun gelece¤i konusunda iflçi
kardefllerimizle konuflabilmek
için geldik. 2010 yılı Mayıs ayın-
da 30 kardeflimizi kaybetti.
2011'de Allah kaza, bela, sıkıntı
vermesin, sa¤lık ve sıhhatinize
herhangi bir keder getirmesin.''
diye konufltu.

Ulafltırma Bakanım›z Bi-
nali Yıldırım, Marmaray
çalıflanlarıyla denizin 42
metre altında sabah kah-

valtısı yaptı. Üsküdar'daki Marma-
ray ‹stasyonu'ndan denizin altına
inen Bakan Yıldırım ve beraberin-
dekiler, kahvaltı yapılacak yere ka-
dar yaklaflık 900 metre yürüyerek
gitti. Bakan Yıldırım, kahvaltı ön-
cesinde yaptı¤ı konuflmada, Mar-
maray Projesi'nin adım adım ta-
mamlanmak üzere oldu¤unu, çalıfl-
maların yo¤un bir flekilde devam
etti¤ini söyledi. Sögütlüçeflme'den
Kazlıçeflme'ye kadar iki tünel flek-
linde, toplam 27 kilometrelik bir
uzunlu¤un bulundu¤unu anlatan
Yıldırım, bu tünelin tamamen ye-
rin ve denizin altından geçti¤ini ifa-
de etti. Bu güzergahta, Sö¤ütlüçefl-
me, Üsküdar, Sirkeci, Yenikapı,
Kazlıçeflme istasyonlarının yer ala-
ca¤ını dile getiren Yıldırım, sözleri-
ni flöyle sürdürdü:  ''Projenin tünel
kısmının yüzde 85'i tamamlandı.
fiubat ayı sonunda da Yenikapı'dan
girince Üsküdar'dan çıkılabilecek.
Hatta Kazlıçeflme'den girilip Sö-

¤ütlüçeflme'den çıkılabilecek hale
geldi. Marmaray Projesi, hem ‹s-
tanbul hem de ülkemiz için büyük
ve gurur kayna¤ımız olan bir proje-
dir. Bir çok ilkleri vardır. Mühen-
dislik olarak, dünyada en zor ger-
çeklefltirilen projelerin baflında ge-
liyor. Bugüne kadar Türk-Japon
firmalarımızın, Ulafltırma Bakanlı-
¤ı Limanlar ve Hava Meydanları
‹nflaat (DLH) Genel Müdürlü¤ü-
müzün koordinasyonunda çok gü-
zel bir çalıflma gerçeklefltirildi.  ''
Bakan Yıldırım, bu tür projelerin

gerçekleflmesi için güçlü iktidarlara
ihtiyacı oldu¤unu belirterek, flunla-
rı kaydetti: ''150 yıl önce oluflturu-
lan bu proje, Abdülmecit Efendi
tarafından tasarlanmıfl, 1904 yılın-
da Sultan 2. Abdülhamit tarafın-
dan Fransızlar'a proje çizdirilmifl.
100 yılı geçtikten sonra da AK Par-
ti iktidarına projeye bafllamak na-
sip oldu. Baflbakanımızın önderli-
¤inde Türkiye'nin kaderini de¤iflti-
recek, kalkınmasını, refahını ve
2023'te ilk 10 ekonomiye girecek
Türkiye'nin büyük projelerini birer
birer hayata geçiriyoruz. 

Denizin 42 metre altında kahvaltı

Maden oca¤›nda iki bakan
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fiilan'ı arad›: Verdi¤imiz
sözler yerine getiriliyor mu?
Baflbakan›m›z Tayyip Erdo¤an, Siirt gezisinde evini
ziyaret etti¤i Kezer ailesini unutmadı. Evin büyük kızı
fiilan'ı önceki gün telefonla arayan Erdo¤an, okula
devam edip etmedi¤ini sordu. fiilan'dan "Okuluma
devam ediyorum. Allah sizden razı olsun." cevabını
alan Baflbakan, ailenin barınma sorunu ve elektrik
borcuna iliflkin verdi¤i talimatların yerine getirilip
getirilmedi¤i hakkında da bilgi aldı. Baflbakan
Erdo¤an, Siirt gezisinde evini ziyaret etti¤i fiilan
Kezer ile ailesini önceki akflam telefonla aradı.
fiilan'a okula devam edip etmedi¤ini soran Erdo¤an,
ailenin sorunlarının çözümüne iliflkin verdi¤i
talimatlarla ilgili de bilgi aldı.

Erdo¤an'ın gönderdi¤i 
akülü araç, özgeyi sevindirdi
‹lkö¤retim Okulu 7. sınıf ö¤rencisi Özge Kan, yeni yıla
Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an'ın elinden aldı¤ı
akülü arabasıyla girdi. Yaklaflık on yıl önce hastalanan
ve doktorların kas tutulması teflhisi koydukları küçük
Özge, bugüne kadar manuel kullanılan tekerlekli
arabasıyla yaflıyordu. Fiziksel engelli Özge, okuluna
gidip gelirken, arkadafllarının yardımını aldı. Hafta sonu
özel bir rehabilitasyon merkezinde fizik tedevisi gören
Özge, keskin zekasıyla ve sempatikli¤iyle
ö¤retmenlerinin de gözdesi haline geldi.Özge, "Bu
güzel hediyeyi sayın baflbakanımızın elinden teslim
almak, benim için ayrı bir mutluluk kayna¤ı oldu."
dedi.

Kanser hastası küçük 
Metin'e laptop gönderdi
Baflbakan›m›z Recep Tayyip Erdo¤an, Konya Selçuk
Üniversitesi (SÜ) Selçuklu Tıp Fakültesi Hastanesi açılıflı
sırasında kendisinden laptop isteyen 5 yaflındaki Metin
Çınar'a bilgisayar gönderdi. Mevlana'nın 737. Vuslat
Yıldönümü Uluslararası Anma Etkinlikleri ve toplu
açılıfllar için Konya'ya gelen Erdo¤an, hastanenin
açılıflına katılmıfltı. Ardından servisleri gezerken, Çocuk
Onkoloji Bölümü'nde tedavi gören Metin Çınar ile
tanıflmıfltı. Baflbakan'dan laptop isteyen küçük Metin'in
hayali gerçe¤e dönüfltü. Karapınar Kaymakamı Osman
Beyazyıldız, hastaneden taburcu olan küçük Metin'i
dün ilçedeki evinde ziyaret ederek, Erdo¤an'ın
talimatıyla alınan dizüstü bilgisayarı teslim etti. 

Baflbakan Recep Tayyip Erdo¤an,
2011 seçimlerini de¤il, 2023'ü he-
def alarak çalıfltıklarını söyledi.

Dört günlük tatil için baba oca-
¤ı Rize'nin Güneysu ilçesindeki
evinde dinlenen Erdo¤an, Cu-
ma namazını Güneysu Merkez

Camii'nde kıldı. Cami çıkıflı belediye bina-
sının balkonundan hemflehrilerine hitap
eden Erdo¤an, 2011 yılının tüm insanlık
için hayırlara vesile olmasını diledi.

Artık 2011 seçimlerini hedef alarak ça-
lıflmadıklarını ifade eden Erdo¤an, "fiimdi
2023'ü hedef alarak çalıflaca¤ız. Bu flu de-
mektir; Cumhuriyetimizin 100 yılında,
2023 yılında Türkiye'mizi dünyanın ilk 10
ekonomisi arasına sokmanın çalıflmalarını
bafllataca¤ız. Yeni dönem inflallah bunu
bafllattı¤ımız bir dönem olacak. Ve her fle-
yi ile daha farklı bir Türkiye'yi dünyada ül-
keler yarıflı içerisine sokaca¤ız." dedi.

8 yıl önce görevi devraldıklarında Tür-
kiye'nin dünyanın 26. büyük ekonomisi ol-
du¤unu hatırlatan Erdo¤an, "Ama flu anda
dünyanın 17. büyük ekonomisiyiz. 8 yılda 9
basamak yukarı tırmandık. fiimdi önümüz-
de 7 basamak var. 12 yılda da bunu tırma-
naca¤ız ve ilk 10'un içerisine girece¤iz.

Türkiye bunu baflarır mı? Baflarır, bundan
hiç endifleniz olmasın. fiu ana kadar zoru
baflardık. Bundan sonra kartopu bir çı¤ ol-
du, flimdi bir çı¤ olarak yürümeye devam
edece¤iz." fleklinde konufltu.

Hemflehrilerinden 8 yıl önceki Güney-
su'yu hatırlamalarını isteyen Erdo¤an, ek-
siklerine ra¤men çok önemli hizmetler
yaptıklarını ifade etti. fiehircilikte dünya-
nın hiçbir yerinde hiçbir zaman eksiklerin
bitmeyece¤ini anlatan Erdo¤an, "Ama
önemli olan bu eksikleri gidermenin gay-
reti içerisinde olacaksın. Bunun için de
dertli olacaksınız, millete aflık olacaksınız.
Biz dertliyiz, size aflı¤ız, halkımıza aflı¤ız."
diye konufltu. Geçti¤imiz günlerde açıkla-
dı¤ı e¤itim yardımlarındaki artıflları hatır-
latan Erdo¤an, yoksul ailelerin bu yardım-
lardan faydalanması için kaymakamlıklara
baflvurmalarını istedi. Güneysu'ya 45-50
gündür ya¤mur ya¤madı¤ına de¤inen Er-
do¤an, "‹nflallah bundan sonra rahmeti bol
olur. ‹nflallah rahmetli günlere gireriz. Tafl-
kınlardan uzak ama rahmeti bol bir mev-
sime gireriz." temennisinde bulundu. Er-
do¤an, ilçenin su sorunu ile kanalizasyon
sorunu da çözmek için çalıflma bafllattık-
larını sözlerine ekledi.  

HEDEF 2023
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Kabatafl - Ba¤cılar Tramvay Hattı'nda çalıfla-
cak ileri teknoloji tramvayları tanıtan ve Ta-
rihi Yarımada'daki çevre düzenleme çalıfl-
malarını yerinde inceleyen Baflkan Topbafl,
Tarihi Yarımada'nın adım adım yayalafltırıl-
dı¤ını hatırlatarak, “Tarih yayalafltırılmıfl
alanlarla kurtuluyor” dedi.

‹stanbul Büyükflehir Belediye Baflkanım›z
Kadir Topbafl, basın mensuplarına Kabatafl
- Ba¤cılar Tramvay Hattı'nda çalıflacak yeni
alınan ileri teknoloji tramvay araçlarını ta-

nıttı. Kendi kullandı¤ı tramvay ile gazetecileri Sulta-
nahmet Meydanı'na götüren Baflkan Kadir Topbafl,
burada Sultanahmet Meydanı çevre düzenleme çalıfl-
malarını yerinde inceledi ve Tarihi Yarımada'nın ya-
yalafltırılması çalıflmalarını anlattı.

Çok sayıda basın mensubunun katıldı¤ı geziye Fa-
tih Belediye Baflkanı Mustafa Demir'in yanı sıra, ‹s-
tanbul Büyükflehir Belediyesi Genel Sekreter Yar-
dımcıları Mevlüt Vural ve Muzaffer Hacımustafao¤lu
ile Fen ‹flleri Daire Baflkanı Abdurrahman Uçak ve
ULAfiIM A.fi. Genel Müdürü Ömer Yıldız da katıl-
dı.

Sultanahmet Meydanı'nda gazetecilere açıklama
yapan ‹stanbul Büyükflehir Belediye Baflkanı Kadir
Topbafl, Kabatafl - Ba¤cılar Hattı'nda artan yolcu tale-
bini karflılamak üzere satın alınan 37 adet düflük ta-
banlı tramvay aracının tamamının testlerden geçiril-
di¤ini ve hizmete girecek araçlarla birlikte hattaki
tramvay sayısının 92'ye çıkaca¤ını belirterek, flöyle ko-
nufltu;

“Alınan yeni alçak tabanlı tramvaylarla birlikte iki
ayrı hat olarak hizmet veren Kabatafl-Zeytinburnu ve
Zeytinburnu-Ba¤cılar Tramvay Hatları tekbir hat ha-
line getirilecek. Zeytinburnu-Ba¤cılar Hattı'nın döfle-
meleri alçak tabanlı hale getiriliyor. Bir ay sonra Ka-
batafl'tan Ba¤cılar'a kadar tek hat olarak hizmet veri-
lecek. Araçlar düflük tabanlı oldu¤undan araç içeri-
sinde herhangi bir basamak veya engel bulunmuyor.

Bu sayede engelli yolcular, araçların içinde de ra-
hat hareket edebilecek” diye konufltu.

Satın alınan araçlarda en son teknolojik yeni-
liklerin uygulandı¤ını ve tramvayın ön kısmının ‹s-
tanbul'un simgesi olan kırmızı lale fleklinde tasar-
landı¤ını vurgulayan Baflkan Kadir Topbafl, hızlı
tren teknolojisinde kullanılan elektrikli tahrik mo-
torlarının ilk kez bu tramvayların üretiminde kul-
lanıldı¤ını, tam korumalı kabinin olası çarpıflma-
larda makinisti koruyacak flekilde tasarlandı¤ını,
yüksek acil frenleme ivmesiyle daha emniyetli yol-
cu trafi¤i hedeflendi¤ini, araçların içinin kapalı
devre kamera sistemiyle denetlendi¤ini ve tram-
vayların GPS ile hat boyunca takip edilebildi¤ini
kaydetti.

Bu hattaki seferlerin yeterli olmadı¤ı konusun-
da çok flikayet aldıklarını, ancak dünyada vagon
üreten birkaç firma bulundu¤u için 2 yıl önce veri-
len sipariflleri ancak alabildiklerini ifade eden Bafl-
kan Topbafl, 37 yeni tramvayla hattaki araç sayısı-
nın 92'ye çıktı¤ına dikkat çekerek, “Bugüne kadar
5 dakikada bir yapılan seferler artık 2 dakikaya in-
dirilecek. Böylece çok ciddi bir yolculuk talebi bu-
lunan bu hatta önemli bir rahatlama olacak. ‹n-
sanlar gayet ileri teknolojiyle donatılmıfl bu hatta
hızlı, kaliteli, konforlu ve güvenli yolculuk yapa-
cak” dedi.

Tarihi Yarımada'yı otobüslerden ve de¤ir araç-
lardan arındırarak adım adım yayalafltırdıklarını
dile getiren Kadir Topbafl, Galata Limanı'ndan
Sultanahmet bölgesine otobüslerle taflınan turist-
lerin artık 'Ekspres Tramvay Hattı' ile taflınaca¤ını
söyledi. Topbafl, “Salı Pazarı'nda gemiden inen tu-
ristler çok özel dizayn edilmifl ve süslenmifl tram-
vaylarla hızlı ve konforlu bir fleklide Sultanahmet
bölgesine taflınacak. Böylece Tarihi Yarımada oto-
büs baskısından tamamen kurtulmufl olacak. ‹nflal-
lah 2011 yılında 6-6 ay içinde bu projeyi hayata ge-
çirece¤iz” diye konufltu.

Dünya çapında prestiji giderek artan ‹s-
tanbul, uluslararası saygın gazetelerde sık-
ça yer almaya devam ediyor. Bir çok gaze-

te ve dergi ‹stanbul'u mutlaka görülmesi gereken fle-
hirler arasında en ön sıralara koyuyor. The Guardian
gazetesi de bugün Andrew Finkel tarafından genifl
bir flekilde ele alınan yazıda ‹stanbul için, "Avru-
pa'nın yeni parti baflkenti' tabiri kullanıldı. Avrupa
2010 Kültür Baflkenti sıfatını Finlandiya'nın Turku
flehrine devreden ‹stanbul, 2012 yılı Avrupa Spor
Baflkenti ünvanını kazandı. Uluslararası önemli or-
ganizasyonlara da ev sahipli¤i yaparak adından sıkça
söz ettiren ‹stanbul, The Guardian'daki yazıda, 'Av-

rupa'nın yeni parti baflkenti' fleklinde tanıtıldı.
Yazıda ‹stanbul'un Eminönü Çarflı, Aya Sofya,

Sultaahmet Cami gibi tarihi yer ve yapıların yanısıra
modern yüzüne de dikkat çekiliyor. fiehirde yüksek bi-
naların ve alıflverifl merkezlerinin sayısını her geçen
gün artı¤ı, Zorlu Centre, Sapphire ve Trump Towers
gibi kulelerin de flehrin prestijini artırdı¤ı belirtiliyor.

Yıllar önce ‹stanbul'un kendine yetecek elektri¤i
bile olmadı¤ı, gece soka¤a çıkma yasa¤ının bulundu¤u
ve ülke genelinde askeri yönetimin uygulandı¤ı bir yer
oldu¤una dikkat çekilen yazıda, Belediye Baflkanı Ka-
dir Topbafl'ın, "‹stanbul bir flehir de¤il bir ülke." sözle-
rine yer verildi. ‹stanbul'un global ekonomideki yerini

bile aldı¤ını yazan ‹ngiliz yazar, "Önceleri sigara du-
manından geçilmeyen kafeler, flimdi latte gibi kahve
türleri servis ediyor ve içeride sigara yakmaya çalıflır-
sanız para cezası alıyorsunuz." dedi.

Yazıda Washington merkezli Brooking Enstitü-
sü'nün yaptı¤ı bir arafltırmada ‹stanbul'u dünya metro-
polleri arasında Pekin ve fiangay'ı bile geride bıraka-
rak en 'dinamik' flehir olarak gösterdi¤i rapora da yer
verildi. Ayrıca, ‹stanbul'da kadın nüfusunun yarısının
ifl gücüne katkıda bulundu¤unu, uluslararası modern
sanat galerinin kuruldu¤u, medeniyetlere befliklik et-
mifl tarihi yapıları bulundu¤u, yabancıların daha fazla
tanıdı¤ı ve yafladı¤ı bir flehir olarak gösteriliyor.

The Guardian: ‹stanbul, Avrupa'nın yeni 'parti' baflkenti

Yayalaflan Tarihi 
Yarımada'ya ileri 
teknoloji tramvay
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Belli aralıklarla ilçelere ta-
flınan AK Parti ‹stanbul ‹l
Baflkanlı¤ı Yönetim Kurulu
Toplantısı Sultanbeyli ilçe-
mizde yapıldı.

Toplantının ana gündem
maddesini 2011 yılında
yapılacak olan genel se-
çim hazırlıkları oluflturdu.

Ayrıca teflkilat organizasyonu, Tür-
kiye'nin gündemini belirleyen siyasi
geliflmeler ve bunlarla ilgili yapılan
çalıflmalar da konuflulan gündem
maddeleri arasındaydı. ‹l Yönetim
toplantısının açılıfl konuflmasını Sul-
tanbeyli ‹lçe Baflkanımız Ali Sevinç
yaptı. Sultanbeyli ‹lçe Baflkanımız il-
çenin demografik yapısından bahse-
derek, seçmen profilleri ve teflkilat
çalıflmaları hakkında bilgiler verdi.

‹l Yönetim toplantısında bir ko-
nuflma yapan ‹l Baflkanımız Aziz

Babuflcu, “‹l Yönetim Kurulu top-
lantılarını farklı ilçelerde gerçeklefl-
tirerek, ilçelerimizdeki geliflmeleri
ve sorunları yakından takip etme fır-
satı buluyoruz. Ayrıca bu ziyaretler
vesilesi ile teflkilatlarımıza yardımcı
olma imkanı da buluyoruz. Teflkilat-
larımızla Sapanca'da son halini ver-
di¤imiz program do¤rultusunda ya-
pılması gerekenlerle ilgili görüfl alıfl-
verifli yapıyoruz. 2011 seçimlerine
yönelik çalıflmalarımızın, hazırladı¤ı-
mız takvime uygun bir flekilde yürü-
mesi için koordineli bir biçimde çalı-
flıyoruz. Zaten dinamik ve çalıflkan
bir teflkilat yapımız var. Bu yapımızı
koruyarak ve “Nasıl olsa kazanırız”
rehavetine düflmeden çalıflmalıyız.
Her zaman oldu¤u gibi milletimize
yaptıklarımızı anlatmalı ve onların
dertlerine ortak olmaya devam et-
meliyiz.” fleklinde konufltu.

Devlet Bakanı
ve Baflbakan
Yardımcım›z Ali

Babacan, 2010 yılının
özellikle geliflmifl ülkeler-
de büyük problemlerin, sı-
kıntıların yaflandı¤ı bir yıl
iken Türkiye'de güven ve
istikrar ortamında, büyü-
menin, istihdamın sa¤lan-
dı¤ı ve refahın ciddi ölçü-

de arttı¤ı bir yıl oldu¤unu bildirdi. 2011 yılının
ise yine geliflmifl ekonomilerde risklerin arttı¤ı
bir yıl olaca¤ına dikkat çeken Babacan, ''Tür-
kiye, bu riskli ortamda, güven ve istikrar orta-
mını koruyarak, makul oranda büyümeyi, is-
tihdamı sa¤layacak bir ülke olacak'' diye ko-
nufltu. Türkiye'de 2009 yılından itibaren mali
disipline önem verdiklerini ve kamu maliyesi-
ni çok sıkı uyguladıklarını, bütçe açı¤ını azalt-
tıklarını, borç sto¤unu kontrol altında tuttuk-
larını anlatan Babacan, yıl sonu itibariyle top-
lam kamu borcunun milli gelire oranının yüz-
de 41 küsüre inece¤ini ve Türkiye'nin Avru-
pa'da milli gelire oranla borcunu düflüren tek
ülke oldu¤unu söyledi. Merkez Bankası'nın
para politikalarını çok dikkatli götürdü¤ünü
ifade eden Babacan, bankacılık sektörüne ilifl-
kin atılan adımlarla finans sektörü ile ilgili
tedbirleri aldı¤ını kaydetti.

Babacan: 2010, 
büyümenin yılı oldu

‹l Yönetim Kurulumuz 
Sultanbeyli'de toplandı

Devlet Bakanı Faruk Çelik, yeni yı-
lın ilk gününde engelli derneklerinin
temsilcileriyle kahvaltıda bir araya

geldi. Hükümet olarak ülkede yaflayan 73 mil-
yonu eflit olarak gördüklerini anlatan Çelik,
kronikleflmifl sorunları çözmek için u¤rafltıkla-
rını kaydetti. Bu sorunlardan birinin de engel-
li vatandafllarla ilgili oldu¤unu vurguladı.
Anayasa de¤iflikli¤iyle birlikte engellilerin de
pozitif ayrımcılık kapsamına alındı¤ını akta-
ran Çelik, bunu elefltirenlere de tepki göster-
di. Çelik, flunları kaydetti: "Birileri bizim bu
bakıfl açımızı anlamıyorlar, farkında de¤iller.
Kronikleflmifl sorunları anlamıyorlar. Bizim
bu yaptı¤ımız ayrımcılık de¤il, dezavantajlı
grupları, avantajlı gruba çevirmek. Çünkü
eflitlik böyle sa¤lanır. Artık arazide kapasite-
nin de¤iflmesi gerekiyor. Ancak bunun için de
kendilerini sa¤lıklı zannedenler, önce kafala-
rındaki engelleri kaldırsınlar. Baflta da biz yö-
neticilere düflüyor bu sorumluluk." 

Sorunların çözümü
için önce 'engelli'
kafalar de¤iflmeli




